
 
 
 
 
 

 
 

 

 INFORMATION FRÅN STYRELSEMÖTE 7-9, 2018-2019 

 

 

- Gemensam el. Två företag (Minol och Cewe) lämnade offert men Cewes 

offert inkluderade ett lägre pris och både material och montering (Minols 

offert inkluderade bara materialet). Cewe kommer därför att utföra arbetet.  

De var tvungen att vänta p.g.a. handläggningstider hos E.ON men kommer 

att genomföra arbetet under hösten. 

 

- Fönstren i höghusen. Wepab har blivit försenade men arbetet fortgår.  

 

- Taken. En besiktning av taken på låghusen har genomförts (enligt 

underhållsplanen). Den visade att byte inte behövdes men däremot 

rengöring och behandling. LA Takvård kommer att genomföra arbetet. 

 

- Bergvärme. Arbetet med att utreda möjligheterna för bergvärme för 

föreningen fortlöper, tillsammans med en konsult från Adabacum som ska 

hjälpa oss bl.a. med kravställningen.   

 

- Cykelförrådet. Styrelsen har anlitat Egeryds för att sätta upp 

mineritplattor och cykelställ i cykelförrådet på G1.   

 

- Hissarna. Det har varit problem med hissarna, senast på G1. Byte av 

hissarna är planerat till 2022 enligt underhållsplanen men styrelsen har 

anlitat Hisscentralen för att utreda vad som behöver göras.    

 

 

- Årsstämman är planerad till 26 november. Kallelse med mer specifik 

information kommer skickas ut inom den närmaste tiden 

 

 

 

 

Vänliga hälsningar 

 

Styrelsen gm Andreas Persson 


